
PROTOKÓŁ nr VII/11 

 

z posiedzenia członków Rady Sołeckiej Koźmic Wielkich. 

 

       Spotkanie odbyło się w dniu 26 września 2011 r. w sali Domu Kultury w 

Koźmicach Wielkich. Sołtys Kazimierz Windak przywitał gości m.in. radnych 

Rady Miejskiej w Wieliczce Piotra Ptaka i Szczepana Stanka, radnego Rady 

Powiatu Wielickiego Józefa Dudę, dyrektor Samorządowego Przedszkola w 

Koźmicach Wielkich Ewę Kaczor, działaczy organizacji pozarządowych. 

        Po sprawdzeniu listy obecności członków Rady stwierdził zdolność do 

podejmowania uchwał. Pani Maria Michalik przedstawiła pismo zaadresowane 

do Starosty i Burmistrza Wieliczki w sprawie budowy chodnika przy drodze 

powiatowej od Sierczy do Gorzkowa z licznymi podpisami mieszkańców 

Koźmic Wielkich. Poparcie w tej sprawie wyraziła na piśmie poseł Barbara 

Marianowska, radna Sejmiku Małopolskiego Elżbieta Achinger, wymienieni 

radni Rady Miejskiej i Rady Powiatu. Prośbę jednogłośnie poparła również 

Rada Sołecka Koźmic Wielkich.  

        Kolejnym tematem obrad była analiza możliwości zakupu działki pod 

budowę przedszkola z oddziałami integracyjnymi. Rada Sołecka postanowiła 

utrzymać wysokość opłat za wynajem sali w Domu Kultury w Koźmicach 

Wielkich. Zebrani poparli formę podziękowania dla sponsorów Dni Koźmic 

2011. Sołtys przekazał informacje o tablicach ogłoszeniowych w przysiółkach, 

zakończonych pracach społecznie użytecznych i rozpoczęciu remontu piwnic 

Domu Kultury w Koźmicach Wielkich. 

 

Koźmice Wielkie, dnia 26 września 2011 r. 

Protokołował Jerzy Cholewa 

 


